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W imieniu mieszkar,rcow ,sympatyk6w sportow walki zwracam sig z uprzejmq pro5bq o

utworzenie we Wtoclawku ,,Centrum Sport6w Walki". Centrum bytoby miejscem, gdzie znajdowaloby

siq kilka wyposa2onych sal do sportow walki. TworzEc takie miejsce dalibyimy szansq rozwoju

dzieciom i mlodzieiy, ktore w przyszlofci bqdA reprezentowaty i promowaty miasto Wloclawek na

arenie krajowej i migdzynarodowej.

W przesziofci Hala Sport6w Walki znajdowata siq w miejscu gdzie obecnie znajduje siq Hala

Mistrzow. W wiqkszych miastach takie miejsca funkcjonujq, korzystajq z nich kluby, przedszkola,

szkoiy, a w weekendy caie rodziny chodzq wsp6lnie, by potrenowac'

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej proiby.

Z powa2aniem.
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